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Kommunalrådet har Ordet
     

Tillsammans går vi in i det nya året! 
Kära moderatvänner! 

Tänk så fort ett år går!


Nu lackar det mot jul — igen, med allt vad det innebär. Som 
vanligt är det mycket som skall ordnas innan helgerna. 


Från kommunens sida så avslutar vi året väl. Trots det 
ekonomiska läget har vi fortsatt en stabil ekonomi och en 
budget för 2024 som innebär fortsatta satsningar, om än 
mindre, på välfärdens kärna och vårt huvuduppdrag. 

Det finns mycket positivt att rapportera från året som snart är 
till ända. 

Ännu en gång har vi fått kvitto på att vår kommun är trygg — 
tryggast i nordvästra Skåne enligt den årliga mätningen och 
vi fortsätter göra satsningar på det brottsförebyggande arbetet. 
Tillsammans med Polisen har jag skrivit på våra nya 
medborgarlöften där vi prioriterar insatser för våra barn och 
unga samt på trafikåtgärder. Med inrikting på våra äldre 
kommer vi att genomföra medborgardialoger där vi  bl.a ger 
information om hur man kan undvika bedrägerier. Och vi ser att 
för framtiden kommer äldrefrågor att vara högt prioriterade och 
med det insatser kopplade till vård och omsorg. Roligt är att 
kunna konstatera att vi höjt oss när det gäller nöjdheten med 
vår hemtjänst. När det gäller vår räddningstjänst, så kommer 
den att från och med den första januari 2024 bli en del av 
Räddningstjänsten Skåne Nordväst (RSNV). Övergången dit 
har så här långt varit smidig och bra och vi önskar dem lycka till 
i det kommande arbetet. Under året har vi fått till en ny 
ambulansstation i Grevie och glädjande kan vi konstatera att 
insatstiderna för ambulansen sjunkit. Kul är också att vi ser 
att renoveringsarbetet för Strandängsskolan rullar på enligt 
plan och det gör även bygget av korttidsboendet i Förslöv. 
Kommunhuset ska renoveras och till sommaren kommer det 
att stänga för att under tiden flyttas till Lindabs tidigare 
huvudkontor i Grevie. Hur och vad det exakt kommer att 
innebära för politiken när det gäller nämnder, gruppmöten m.m. 
återkommer vi med information om i början av året efter 
planering och genomgång med kansliet.


Styrelsen informerar

Ordförande önskar God Jul
I november var det Förbundsråd i Lund. 
Undertecknad var ombud och rådet 
beslutade om nya nomineringsregler för 
mandatperioden 2026- 2030. De 
viktigaste förändringarna gällde att: 
föreningsstämman ska besluta om 
provval ska företas eller inte, den ska 
utse endast en nominerings-/
rekryteringskommitté, för riksdag, 
region och kommun, antal ombud på 
förbundsstämman minskas till hälften 
och en samverkanskommitté ska ha ett 
ökat ansvar för samordningen av 
regionvalsedlarna i de olika valkretsarna 
i regionvalet.                                     


Den 9 juni är det val till EU-parlamentet. 
Det är mycket viktigt att vi hjälps åt att 
få så många röster som möjligt. Vi har 
en skånsk kandidat på plats 5 – Boriana 
Åberg från Kävlinge. Styrelsen kommer 
att skicka ut information efter årsmötet 
om vårens kampanjer.


Den 25 januari 2024 har vi vårt årsmöte 
och jag hoppas att vi ses där!

 

Till sist vill jag önska er alla en riktigt 
God Jul och Gott Nytt År! 
 Charlotte Wachtmeister 
ordförande
________________________________

Grattis på födelsedagen! 🇸🇪  

Många av våra medlemmar har fyllt jämt 
i år. Vi vill därför på detta sätt gratulera 
dem alla. Stort grattis: 


🎂 Lars Gunnar Falkmer
🎂 Ragnhild Ekselius
🎂 Mona Källbäck
🎂 Bertil Lindgren
🎂 Ann Elofson Bernstedt
🎂 Eva Bejrum
🎂 Ulf Edberg
🎂 Kurt Green
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Under nästa år kommer val till EU-parlamentet att genom-
föras och där kommer vi alla att behövas i kampanjarbetet för 
att få till ett bra valdeltagande. Vi skall då samtidigt passa på 
att kampanja för oss själva och vår fina kommun, så ladda 
batterierna för — 2024 ska vi göra till ett bra år trots att det 
ser dystert ut på många håll. 

Det har nu i december pågått en stor försvarsövning kallad 
Pilen, där jag deltog. Strategiskt viktiga funktioner från 
Försvarsmakten, Polisen, Säkerhetspolisen, näringslivet, 
Länsstyrelsen och kommunerna övade på olika scenarion för 
att kunna vara förberedda inför ett läge med krig inom vårt 
territorium. Läskigt och skrämmande men otroligt viktigt att vi 
har en upparbetad beredskap och försvarsvilja. Detta är en 
fråga med högsta prioritet och kommunfullmäktige har nu 
därför tagit beslut om ytterligare reglementen för detta arbete.


Ja som sagt, tänk så fort ett år går. Jag vill här tacka alla er 
förtroendevalda för ert engagemang i vårt parti och för vår 
kommun. Nu väntar lite ledighet över helgerna och därefter tar 
vi nya tag 2024. Jag vill här också passa på att hälsa alla nya 
medlemmar varmt välkomna och hoppas att ni ska trivas 
tillsammans med oss och vilja engagera er på något sätt.


Jag önskar er alla en riktigt God Jul och ett Gott Nytt År!


Johan Olsson Swanstein 

Kommunstyrelsens ordförande

Politisk information

All information från KF, KS och nämnderna 
finner Du på kommunens hemsida — 
anslagstavla

http://www.bastad.se/kommun-och-politik/politik/anslagstavla/

Kommunfullmäktigesammanträdena kan du som är intresserad, följa på 
Youtube via kommunens hemsida här 

Nästa sammanträde äger rum den 24 januari 2024 kl.18.30

BBM på webb, mail och facebook

https://bjarebastad.moderatweb.se
bjarebastad@moderaterna.se

 bjarebastadmoderaterna

🎂 Maths Bejrum
🎂 Leif Holmberg
🎂 Anders Treschow
🎂 Claes Randholm
🎂 Lars-Erik Stadler 
🎂 Anna Storbacka 
🎂 Heidi Gustafsson
___________________________________

Nya medlemmar
Glädjande får vi ständigt nya 
medlemmar, i år hela 20 stycken, och 
till dig som är ny vill vi än en gång på 
detta sätt säga — varmt välkommen!

___________________________________

Datum att komma ihåg
25 januari 2024 äger årsmötet rum. 
Även i år på restaurang Ellis i Förslöv. 
Och precis som tidigare kommer vi att 
bjuda på mat i samband med mötet. 
Boka in i kalendern redan nu. Kallelse 
och handlingar kommer att sändas ut i 
laga ordning i början av nya året. 
_______________________________

Moderata Seniorer 
På länken här finns info https://
moderataseniorer.se/ 


Representant i styrelsen är Ulf Bejrum 
__________________________________

M-kvinnorna
Ett jämställdhetsbokslut har tagits fram 
och kommer att presenteras på 
årsmötet.

På länken här finns info om moderat-
kvinnorna https://moderaterna.se/
moderatkvinnorna/


Representant i styrelsen är Eva Thunell 
_______________________
MUF
På länken här finns info https://muf.se/ 


Representant i styrelsen är Alfred 
Thronée
_______________________________

MQ — Bjäre Båstad

Tillönskan om sköna helger
Hoppas att ni får en stressfri jul, att ni kan välja bort alla måsten — 
och att ni får möjlighet att njuta av ledighet och samvaro med nära 

och kära.

En riktigt God Jul och Ett Gott Nytt År tillönskas 
till er alla från oss alla

 i styrelsen för BBM/gm
Ninni Markow

vice ordförande / informationsansvarig

Kom ihåg att betala  
din medlemsavgift 
Avisering gjordes i slutet av oktober till alla 
medlemmar från Moderaterna centralt. Har 
Du ännu inte betalt och har frågor kring din 
betalning, kan Du kontakta vår kassör Lena 
Kello på bjarebastad@moderaterna.se så 
hjälper hon dig. 
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